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Město Kyjov 

Komise životního prostředí 

Zápis z jednání č. 8/2024 

Datum konání: 7. 11. 2024 

Místo konání: Terén, velká zasedací místnost MÚ Kyjov    

 

Přítomni:  dle prezenční listiny 

Hosté: dle prezenční listiny 

  

Zapisovatel: Ing. Tomáš Blažek 

Ověřovatel:  Bc. Šárka Krakovská 

Čas jednání:  15:30 – 18:30  

 

Program jednání: 

1. Obchůzka  

2. Mapování doupných stromů v kyjovských lesích 

3. Úprava zadání projektu na stavbu zázemí hřiště v Boršově  

4. Rekonstrukce ul. Mezivodí – aktuální stav 

5. Adopce zeleně 

6. Kácení dřevin 

7. Různé 

 

 

Průběh jednání: 

 

1. Obchůzka  

 Stav stromů u kruhového objezdu na ul. Brandlova  

 

Za přítomnosti arboristy Bc. Šimona Böhma a Ing. Františka Svobody z TS Kyjov, vedoucího 

střediska zeleň, provedla komise obhlídku stromů v uvedené lokalitě. Po zhodnocení stavu 

stromů byla navržena náhrada 5 ks stromů ve špatném stavu za stromy nové.     

 

 Topoly na ul. Újezd 

 

Na podnět TSK byla provedena obhlídka topolů na levé straně ul. Újezd (od ul. 

Dobrovského). Stromy svými kořeny narušují chodník (ten je tvořen starou betonovou 

dlažbou 30x30), přičemž jeho stav a šířka neumožňují provádění zimní údržby. Komise 

navrhuje řešení spočívající ve zřízení nového přechodu pro chodce v úrovni DSP. Tento 

přechod umožní propojení chodníku z pravé strany ulice, který je již rekonstruován, na levou 
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stranu. Chodník na levé straně ulice by pak byl v úseku od křižovatky s ul. Dobrovského po 

vjezd do parčíku (lesíku) označen informační cedulkou, že chodník není v zimě udržován. 

 

 Komise se rovněž zabývala provedeným ořezem třešní na tř. Komenského. Byla 

diskutována vhodnost provedení ořezu v tomto ročním období a rozsah ořezu. Mgr. 

Veverková v této souvislosti seznámila komisi s vyjádřením Ing. Markéty Pôbiš 

Zajíčkové, krajinné architekty, k provedenému zásahu – viz příloha č. 2.  Předmětem 

diskuse byla dále i odbornost zaměstnanců TSK k provádění takových zásahů a celkové 

možnosti časové, finanční i personální k provádění údržby městské zeleně. 

      

 

2. Mapování doupných stromů v kyjovských lesích 

Pan Karel Šimeček představil komisi závěry projektu „Mapování doupných stromů v LHC 

Kyjov – 2024“. Komise byla seznámena s metodikou a průběhem mapování, s popisem 

mapovaného území a s výsledky samotného mapování. Prezentace projektu je uvedena 

v příloze č. 3. 

 

3. Úprava zadání projektu na stavbu zázemí hřiště v Boršově  

Tento bod jednání byl přesunut na příští jednání komise. 

 

 

4. Rekonstrukce ul. Mezivodí – aktuální stav 

Bc. Krakovská seznámila komisi s vývojem rekonstrukce MK Mezivodí. Byla představena 

nová varianta řešení, kdy dochází k rozšíření MK na 6 m s vyznačením piktogramů pro 

cyklisty. Komise prodiskutovala nový návrh a doporučuje upřednostnit při rekonstrukci MK 

Mezivodí ekologičtější způsob dopravy, tedy pokračovat ve variantě č. 2 – oprava 

komunikace ve stávající šířce a rozšíření stezky společné pro chodce a cyklisty.      

 

 

5. Adopce zeleně   

Viz bod 7. Různé – připomínky Mgr. Bednaříkové. 

 

 

6. Kácení dřevin   

Předložené podněty ke kácení dřevin: 

 Bohuslavice – 4 ks jedle, ořešák 

 ul. Koliba – smrk 

 ul. Pod Kohoutkem – topoly (rekonstrukce MK) 

 ul. Strážovská – borovice 

Komise doporučuje ponechat nejvzrostlejší jedli u MŠ Bohuslavice. 
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7. Různé 

Mgr. Bednaříková 

 informovala o účasti Ing. Kvapila, lesního hospodáře LMK, na schůzi RM – vyjádřil se 

k aktivitě Sázíme Česko a navrhl zorganizovat dobrovolnickou výsadbu stromů ve 

vybraných lokalitách ve vlastní režii, současně byla diskutována i aktivita adopce stromů 

– obě akce budou realizovány během příštího roku.   

 

Ing. Kudláč 

 dotazoval se na situaci nové výsadby stromů v areálu Aquavparku – k provedení byl RM 

pověřen odbor rozvoje města, 

 upozornil na nutnost obnovy nátěrů altánků u cyklostezek.  

 

Mgr. Veverková 

 na dřívějším jednání KŽP byla Ing. Šimečkem, ředitelem TSK, komise informována o 

likvidaci nevhodně vysazené lípy u křížku na sídl. U Vodojemu – v této souvislosti 

navrhuje lípu ponechat, komise s návrhem souhlasila,   

 ošetření stromů napadených jmelím – RNDr. Ambrozek prověří možnosti využití 

dotačních titulů,  

 problematika třídění odpadů na hřbitovech, zejména plastů a skla, 

 zastoupení města ve  sboru zástupců vlastníků pozemků při  realizaci KPÚ, 

 požadavek na konzultaci výsadeb stromů s KŽP.  

 

Bc. Krakovská 

 seznámila komisi s aktivitou ve spolupráci s MAS ve věci úpravy parčíku v Nětčicích.  

 

 

Návrhy a doporučení Radě města Kyjova:  

 

16/2024 

Komise v souvislosti s požadavkem TSK na odstranění topolů po levé straně na ul. Újezd, 

které svými kořeny narušují chodník a jeho stav a šířka neumožňují provádění zimní údržby, 

doporučuje zřízení přechodu pro chodce v úrovni budovy DPS a vstupu do parčíku (lesíka). 

Chodník v úseku od vstupu do parčíku (lesíka) po křižovatku s ul. Dobrovského označit 

cedulkou „Komunikace není v zimě udržována“. Tento návrh předložit k projednání komisi 

výstavby a urbanismu.   

 

17/2024 

Komise doporučuje při tvorbě rozpočtu TSK zohlednit náročnost provádění péče o městskou 

zeleň jak časovou, tak finanční a navrhuje, aby byla péče o zeleň zajišťována odbornou 

externí firmou. 

 

 

 

 



 
 

4 
 

18/2024 

Komise doporučuje, aby závěrečná zpráva z projektu  „Mapování doupných stromů v LHC 

Kyjov – 2024“ byla přílohou nového LHP Lesů MK. 

 

19/2024 

Komise doporučuje upřednostnit při rekonstrukci MK Mezivodí ekologičtější způsob 

dopravy, tedy pokračovat ve variantě č. 2 – oprava komunikace ve stávající šířce a rozšíření 

stezky společné pro chodce a cyklisty.      

 

20/2024 

Komise doporučuje umožnit občanům třídit odpad na hřbitovech - na místa, kde jsou v 

současnosti umístěny kontejnery doplnit nádoby na tříděný odpad (sklo, plasty). 

 

21/2024 

Komise doporučuje, aby zástupcem města ve sboru zástupců pro provedení KPÚ v k. ú. 

Nětčice u Kyjova byla Mgr. Hana Bednaříková. 

 

 

Úkoly pro členy komise: ----------  

 

Termín dalšího jednání:  12. 12. 2024 od 16:00 hod.  

         

 

Zapsal: Ing. Tomáš Blažek 

Ověřila: Bc. Šárka Krakovská 

 

 

 

 

 

Přílohy: 

1. Prezenční listina 

2. Vyjádření Ing. M. Pôbiš Zajíčkové k ořezu třešní na tř. Komenského 

3. Prezentace k projektu Mapování doupných stromů (Cloud/KŽP/Mapování doupných 

stromů v LHC Kyjov – 2024) 

 


